

本院校友中大高爾夫球日報捷 College Alumni Won in CUHK Golf Day

本院校友於2019年1月23日參加第十四屆中大高爾夫球日，在個人及團體比賽中均有出色表現，而且成功衛冕中大杯。書院謹祝賀各位得獎球員。獲獎名單如下：

The 14th CUHK Golf Day was held on 23 January 2019 at the Hong Kong Golf Club. College alumni have excellent performance in both individual and team competitions and won the CU Cup again. The College would like to take this opportunity to congratulate all the winners!

中大盃隊際淨桿獎冠軍 CU Cup - Best Net Champion

聯合書院，隊員包括劉秋生校友(90/電子)、梁復興校友(86/企管；右二)、葉冠東校友(86/財務)、梁康宜校友(17/體育運動科學；左二)
United College. Team members included Mr Lau Chau-sang (90/OELS), Mr Leung Fuk-hing (86/ZGBM; 2nd from right), Mr Patrick K T Ip (86/OFIN), Mr Bibendum Leung (17/ESHE; 2nd from left)

東方表行公開盃隊際淨桿獎亞軍 CUHK Team Open - Best Net First Runner-up

聯合明德隊，隊員包括劉秋生校友(90/電子)、梁復興校友(86/企管)、葉冠東校友(86/財務)、梁康宜校友(17/體育運動科學)
United College Ming De Team. Team members included Mr Lau Chau-sang (90/OELS), Mr Leung Fuk-hing (86/ZGBM), Mr Patrick K T Ip (86/OFIN), Mr Bibendum Leung (17/ESHE)

億京慈善基金男子組個人總桿獎 Men Best Gross Champion

梁康宜校友(17/體育運動科學) Mr Bibendum Leung (17/ESHE)



《聯合校友》第六十七期 The 67th Issue of United Alumni Newsletter

《聯合校友》第六十七期(2019年3月號)經已出版，主題為「專訪聯合書院校友會領導人」。本院已寄發予書院同仁及全體校友，書院同仁也可透過網上版瀏覽《聯合校友》：<http://www.cuhk.edu.hk/uc/AlumniNewsletter>。下期《聯合校友》出版日期為2019年6月中旬，編輯委員會歡迎校友提供有關升學、就業等消息及相片，來稿請以中文撰寫，並於2019年4月30日或之前電郵至 alumni-uc@cuhk.edu.hk。查詢請致電 3943 8654 或 3943 1948 與本院陸敏兒女士或余慧儀女士聯絡。

The 67th issue of *United Alumni Newsletter* (March 2019), with the theme on "Interview with the Leaders of United College Alumni Association", has been distributed to all College members and alumni. The online version of *United Alumni Newsletter* is also available at <http://www.cuhk.edu.hk/uc/AlumniNewsletter>. The Editorial Committee invites entries written in Chinese and photos from alumni for updates on any aspects of study, career, etc for June issue of the newsletter. Submissions can be sent by email to alumni-uc@cuhk.edu.hk on or before 30 April 2019. For enquiries, please contact Ms Amy M Y Luk at 3943 8654 or Ms Maggie W Y Yu at 3943 1948.

